



# ΕΦΗΜΕΡΙΣ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΕΩΣ

## ΤΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΤΗΣ ΕΛΛΑΔΟΣ

Π. Αθηνας τη 7 Φεβρουαρίου 1946 | ΤΕΥΧΟΣ ΠΡΩΤΟΝ

Αριθμός φύλλου 38

### ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

#### \*Αναγνωστικοί Νόμοι

Α. Ν. 895. Ηερί κυρώσεως Πράξεως τροποποιήσεως τοῦ Καταστατικοῦ Χάρτου (Συντάγματος) τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας..... 1

Περὶ νομιμοποιήσεως ἔξωχάμων τέκνων..... 2

Περὶ ιδρύσεως Κοινότητος Πατιού ἐν τῷ Νομῷ 'Αργολίδος καὶ Κεινούτης..... 3

Περὶ μεταβάσεως τοῦ Πταιωματοδίκου Συκιῶνος εἰς τὴν ὅδραν τῆς Κοινότητος Μελισσοῦ κλπ. πρὸς ἐκτίκεσιν ὑποθέσεων..... 4

Περὶ ἀπολλαγῆς ἐκ τοῦ φύρου τοῦ ἀρθρου 285) 1β Κ.Δ. Κ. Ν. 'Εγγωρίων Προϊόντων εἰςαγγείων πρὸς κατανάλωσιν εἰς περιφέρειαν Δήμου 'Αγίου Νικολάου τοῦ Νομοῦ Λασηθίου..... 5

Περὶ καθορισμοῦ ὀφελάτου δρίου βάρους ἐπιστολῶν ἐσωτερικοῦ..... 6

Περὶ ιδρύσεως 'Άγροτικῶν Μεταβατικῶν Οἰκονυμικῶν Σχολῶν ἐν περιφερείαις Ζαχαρούπολης κλπ. .... 7

Περὶ καθορισμοῦ συνδρομῶν κλπ. δικαιωμάτων τοῦ 'Επαγγελματικοῦ 'Επιμελητηρίου Παιραιῶς..... 8

Περὶ καθορισμοῦ συνδρομῶν κλπ. δικαιωμάτων τοῦ Βιοτηχνικοῦ 'Επιμελητηρίου 'Αθηνῶν..... 9

#### \*Ανακαινώσεις

Περὶ ὑπογραφῆς τῶν ἐν BRETTON WOODS καταστήσθειῶν Συμφωνιῶν περὶ Διεθνοῦς Νομισματικοῦ Ταμείου καὶ περὶ Διεθνοῦς Τραπέζης 'Ανοικοδομήσεως ..10

### ΑΝΑΓΚΑΣΤΙΚΟΙ ΝΟΜΟΙ

(1)

#### ΑΝΑΓΚΑΣΤΙΚΟΣ ΝΟΜΟΣ ὡς ἀριθ. 895

Περὶ κυρώσεως πράξεως τροποποιήσεως τοῦ Καταστατικοῦ Χάρτου (Συντάγματος) τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας:

#### ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β' ΒΑΣΙΛΕΥΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Προτάσει τοῦ 'Ημετέρου 'Υπουργικοῦ Συμβουλίου ἀπερφασίσαμεν καὶ διατάσσομεν:

"Αρθρον πρώτον

Κύρουσται ἡ Πράξις τροποποιήσεως τοῦ Καταστατικοῦ Χάρτου (Συντάγματος) τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας, ἔχουσα οὕτω :

«ΠΡΑΞΙΣ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΕΩΣ ΤΟΥ ΚΑΤΑΣΤΑΤΙΚΟΥ ΧΑΡΤΟΥ (ΣΥΝΤΑΓΜΑΤΟΣ) ΤΗΣ ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΟΡΓΑΝΩΣΕΩΣ ΤΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ»

· Η Γενικὴ Συνδιάσκεψις τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας συγκληθεῖσα εἰς Παρισίους ὑπὸ ταῦ Διοικητικοῦ Συμβουλίου τοῦ Διεθνοῦς Γραφείου τῆς Έργασίας καὶ συνελθοῦσα τὴν 16ην Οκτωβρίου 1945 εἰς τὴν XXVII· αὐτῆς Σύνοδον,

· Αφοῦ ἀπεφάσισε τὴν ἀμεσον ἀποδοχὴν περιωρισμένου ἀριθμοῦ τροποποιήσεων τοῦ Συντάγματος τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας, σχετικῶν πρὸς ὀρισμένα ζητήματα ἀπολύτως ἐπειγούσης φύσεως περιλαμβανόμενα εἰς τὸ 4ον θέμα τῆς ήμερησίας διατάξεως τῆς Συνόδου, ἀποδέχεται σήμερον 5ην Νοεμβρίου 1945 τὴν ἀκλουθον Πρᾶξιν, περιλαμβάνουσαν τροποποιήσεις εἰς τὸ Σύνταγμα τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας, ἃς θὰ ἀποκαλῆται «Πρᾶξις τροποποιήσεως τοῦ Καταστατικοῦ Χάρτου» (Συντάγματος) τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας, 1945».

"Αρθρον 1.

Εἰς τὴν τελευταίαν παράγραφον τοῦ Προοιμίου τοῦ Συντάγματος τῆς Όργανώσεως, αἱ λέξεις «συνέθεντο τὰ ἔπομενα», ἀντικαθίστανται διὰ τῶν λέξεων «ἐγκρίνουν τὰ παρόν Σύνταγμα τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας».

"Αρθρον 2.

1. Αἱ διατάξεις τῆς παρ. 2 τοῦ 1ου ἀρθρου τοῦ Συντάγματος τῆς Όργανώσεως, ἀντικαθίστανται διὰ τῶν ἔκολονθων.

2. Μέλη τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας θὰ εἶναι τὰ Κράτη τὰ ὅποια ἔχουν Μέλη τῆς Όργανώσεως κατὰ τὴν 1ην Νοεμβρίου 1945, ὡς καὶ πᾶν ὄλλο Κράτος, τὸ ὅποιον θὰ ἥδυνατο νὰ γίνη Μέλος συμφώνως πρὸς τὰς διατάξεις τῶν παραγράφων 3 καὶ 4 τοῦ παρόντος ἀρθρου.

3. Πᾶν ἀρχικὸν Μέλος τῶν 'Ηνωμένων 'Εθνῶν καὶ πᾶν Κράτος γινόμενον ἀποδεκτὸν ὡς Μέλος τῶν 'Ηνωμένων 'Εθνῶν δι' ἀποφάσεως τῆς Γενικῆς Συνελεύσεως συμφώνως πρὸς τὰς διατάξεις τοῦ Χάρτου, δύναται νὰ γίνη Μέλος τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας δι' ἀνακοινώσεως πρὸς τὸν Διευθυντὴν τοῦ Διεθνοῦς Γραφείου τῆς Έργασίας, τῆς ρητῆς ἀπὸ θέρους του ἀποδοχῆς τῶν ὑποχρέωσεων τῶν ἀπορρεουσῶν ἐκ τοῦ Συντάγματος τῆς Διεθνοῦς 'Οργανώσεως τῆς Έργασίας.



Τὸ Γαλλικὸν καὶ Ἀγγλικὸν κείμενον τῆς παρούσης  
Πρότερων τροποποιήσεως εἶναι ἐξ ἦσυ αὐθεντικά.  
Εἰς Πίστωσιν πάρεθέσαν τὰς ὑπογραφάς των τὴν 7ην  
Νοεμβρίου 1945.

‘Ο Πρόεδρος τῆς Συνδιασκέψεως

A. PARODI

‘Ο Διευθύνων τὸ Διεθνὲς Γραφεῖον τῆς Ἐργασίας  
EDWARD J. PHELAN

nisation may withdraw from the Organisation without giving notice of its intention so do to the Director of the International Labour Office. Such notice shall take effect two years after the date of its reception by the Director, subject to the Member having at that time fulfilled all financial obligations arising out of its membership. When a Member has ratified any International Labour Convention, such withdrawal shall not affect the continued validity for the period provided for in the Convention of all obligations arising thereunder or relating thereto.

6. In the event of any State having ceased to be a Member of the Organisation, its re-admission to membership shall be governed by the provisions of paragraph 3 or paragraph 4 of this Article as the case may be.

### Article 3.

The following shall be substituted for the present text of Article 13 of the Constitution of the Organisation.

1. The International Labour Organisation may make such financial and budgetary arrangements with the United Nations as may appear appropriate.

2. Pending the conclusion of such arrangements or if at any time no such arrangements are in force.

(a) each of the Members will pay the travelling and subsistence expenses of its Delegates and their advisers and of its Representatives attending the meetings of the Conference or the Governing Body, as the case may be.

(b) all the other expenses of the International Labour Office and of the meetings of the Conference or Governing Body shall be paid by the Director of the International Labour Office out of the general funds of the International Labour Organisation.

(c) the arrangements for the approval, allocation and collection of the budget of the International Labour Organisation shall be determined by the Conference by a two-thirds majority of the votes cast by the delegates present, and shall provide for the approval of the budget and of the arrangements for the allocation of expenses among the Members of the Organisation by a committee of Government representatives.

3. The expenses of the International Labour Organisation shall be borne by the Members in accordance with the arrangements in force in virtue of paragraph 1 or paragraph 2 (c) of this Article.

4. A Member of the Organisation which is in arrears in the payment of its financial contribution to the Organisation shall have no vote in the Conference, in the Governing Body, in any Committee, or in the elections of members of the Governing Body, if the amount of its arrears equals or exceeds the amount of the contributions due from it for the preceding two full years. The Conference may, nevertheless, permit such a Member to vote if it is satisfied that the failure to pay is due to conditions beyond the control of the Member.

5. The Director of the International Labour Office shall be responsible to the Governing Body for the proper expenditure of the funds of the International Labour Organisation.

### Article 4.

The following shall be substituted for the present text of Article 36 of the Constitution of the Organisation.

Amendments to this Constitution which are adopted by the Conference by a majority of two-thirds of the votes cast by the delegates present shall take effect

## INSTRUMENT FOR THE AMENDMENT OF THE CONSTITUTION OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION

The General Conference of the International Labour Organisation,

Having been convened at Paris by the Governing Body of the International Labour Office, and having met in its twenty-seventh Session on 15 October 1945, and

Having decided upon the adoption without delay of a limited number of amendments to the Constitution of the International Labour Organisation designed to deal with problems of immediate urgency, which are included in the fourth item on the agenda of the Session, adopts this fifth day of November of the year 1945, the following instrument embodying amendments to the Constitution of the International Labour Organisation, which may be cited as the Constitution of the International Labour Organisation Instrument of Amendment, 1945.

### Article 1.

In the final paragraph of the Preamble to the Constitution of the Organisation, the words «Constitution of the International Labour Organisation», shall be inserted after the word «following».

### Article 2.

1. The following paragraphs shall be substituted for the paragraph 2 of article 1 of the Constitution of the Organisation.

2. The members of the International Labour Organisation shall be the States which were Members of the Organisation on 1 November 1945, and such other States as may become Members in pursuance of the provisions of paragraphs 3 and 4 of this Article.

3. Any original Member of the United Nations and any State admitted to membership of the United Nations by a decision of the General Assembly in accordance with the provisions of the Charter may become a Member of the International Labour Organisation by communicating to the Director of the International Labour Office its formal acceptance of the obligations of the Constitution of the International Labour Organisation.

4. The General Conference of the International Labour Organisation may also admit Members to the Organisation by a vote concurred in by two-thirds of the delegates attending the Session, including two-thirds of the Government delegates present and voting. Such admission shall take effect on the communication to the Director of the International Labour Office by the Government of the Member of its formal acceptance of the obligations of the Constitution of the Organisation.

5. No Member of the International Labour Orga-

when ratified or accepted by two thirds of the Members of the Organisation including five of the eight Members which are represented on the Governing Body as Members of chief industrial importance in accordance with the provisions of paragraph 3 of Article 7 of this Constitution.

#### Article 5.

Three copies of this instrument of amendment shall be authenticated by the signature of the President of the Conference and of the Director of the International Labour Office. Of these copies one shall be deposited in the archives of the International Labour Office, one with the Secretary-General of the League of Nations, and one with the Secretary-General of the United Nations. The Director will communicate a certified copy of the instrument to each of the Members of the International Labour Organisation.

#### Article 6.

1. The formal ratifications or acceptances of this instrument of amendment shall be communicated to the Director of the International Labour Office, who shall notify the Members of the Organisation of the receipt thereof.

2. This instrument of amendment will come into force in accordance with the existing provisions of Article 36 of the Constitution of the International Labour Organisation. If the Council of the League of Nations should cease to exist before this instrument has come into force, it shall come into force on ratification or acceptance by three-quarters of the Members of the Organisation.

3. On the coming into force of this instrument, the amendments set forth herein shall take effect as amendments to the Constitution of the International Labour Organisation.

4. On the coming into force of this instrument the Director of the International Labour Office shall so notify all the Members of the International Labour Organisation, the Secretary-General of the United Nations, and all the States having signed the Charter of the United Nations.

The foregoing is the authentic text of the Constitution of the International Labour Organisation Instrument of Amendment, 1945, duly adopted by the General Conference of the International Labour Organisation on the fifth day of November 1945 in the course of its Twenty-seventh Session which was held at Paris.

The English and French versions of the text of this instrument of amendment are equally authoritative.

IN FAITH WHEREOF we have appended our signatures this seventh day of November 1945.

The President of the Conference

A. PARODI

The Acting Director of the International Labour office  
EDWARD J. PHELAN

---

#### INSTRUMENT POUR L'AMENDEMENT DE LA CONSTITUTION DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL.

La Conférence générale de l'Organisation Internationale du travail.

Convoquée à Paris par le Conseil d'administration

du Bureau International du travail, et s'étant réunie en sa 27e Session le 15 octobre 1945.

Après avoir décidé d'adopter sans délai un nombre réduit d'amendements à la Constitution de l'Organisation Internationale du Travail, relatifs à certains problèmes d'urgence immédiate compris dans le point quatre de l'Ordre du jour de la Session, adopte, ce cinquième jour de Novembre 1945, l'instrument ci-après, renfermant des amendements à la Constitution de l'Organisation Internationale du Travail, instrument qui sera dénommé Instrument d'amendement à la Constitution de l'Organisation internationale du Travail, 1945.

#### Article Premier

Au dernier paragraphe du Préambule de la Constitution de l'Organisation, les mots »ont convenu ce qui suit» sont remplacés par les mots »approuvent la présente Constitution de l'Organisation internationale du Travail».

#### Article 2.

Le texte actuel du paragraphe 2 de l'Article premier de la Constitution de l'Organisation est remplacé par les paragraphes suivants:

2. Les Membres de l'Organisation internationale du Travail seront les Etats qui étaient Membres de l'Organisation au premier Novembre 1945 et tous autres Etats qui deviendraient Membres conformément aux dispositions des paragraphes 3 et 4 du présent article.

3. Tout Membre originaire des Nations Unies et tout Etat admis en qualité de Membre des Nations Unies par décision de l'Assemblée générale conformément aux dispositions de la Charte peut devenir Membre de l'Organisation internationale du Travail en communiquant au Directeur du Bureau international du Travail son acceptation formelle des obligations découlant de la Constitution de l'Organisation Internationale du Travail.

4. La Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail peut également admettre des Membres dans l'Organisation à la majorité des deux tiers des délégués présents à la Session y compris les deux tiers des délégués gouvernementaux présents et votants. Cette admission deviendra effective lorsque le gouvernement du nouveau Membre aura communiqué au Directeur du Bureau International du Travail son acceptation formelle des obligations découlant de la Constitution de l'Organisation.

5. Aucun Membre de l'Organisation internationale du Travail ne pourra s'en retirer sans avoir donné préavis de son intention au Directeur du Bureau International du Travail. Ce préavis portera effet deux ans après la date de sa réception par le Directeur, sous réserve que le Membre ait à cette date rempli toutes les obligations financières résultant de sa qualité de Membre. Lorsque un Membre aura ratifié une Convention Internationale du travail, se retrait n'affectera pas la validité pour la période prévue par la convention, des obligations résultant de la convention ou y relatives.

6. Au cas où un Etat aurait cessé d'être Membre de l'Organisation, sa réadmission en qualité de Membre sera régie par les dispositions des paragraphes 3 ou 4 du présent article.

#### Article 3.

Le texte actuel de l'article 13 de la Constitution de l'Organisation est remplacé par ce qui suit:

1. L'Organisation Internationale du Travail peut conclure avec les Nations Unies tels arrangements financiers et budgétaires qui paraîtront appropriés.

1. En attendant la conclusion de tels arrangements quelconque il n'en est pas qui soient en vigueur :

a) chacun des Membres paiera les frais de voyage et de séjour de ses délégués et de leurs conseillers techniques, ainsi que de ses représentants prenant part aux sessions de la Conférence et du Conseil d'administration selon les cas;

b) tous autres frais du Bureau International du travail , des sessions de la conference ou de celles du Conseil d'administration seront payés par le Directeur du Bureau International du Travail sur le budget général de l'Organisation internationale du Travail;

c) les dispositions relatives à l'approbation du budget de l'Organisation internationale du Travail, ainsi qu'à l'assiette et au recouvrement des contributions, seront arrêtées par la conférence à la majorité des deux tiers des suffrages émis par les délégués présents et stipuleront que le budget et les arrangements concernant la répartition des dépenses entre les Membres de l'Organisation seront approuvés par une commission de représentants gouvernementaux.

3. Les frais de l'Organisation internationale du Travail seront à la charge des Membres, conformément aux arrangements en vigueur en vertu du paragraphe 1er ou du paragraphe 2 du présent article.

4. Un Membre de l'Organisation en retard dans le paiement de sa contribution aux dépenses de l'Organisation ne peut participer au vote à la Conférence, au Conseil d'administration ou à toute Commission, ou aux élections des Membres du Conseil d'administration si le montant de ses arriérés est égal ou supérieur à la contribution due par lui pour les deux années complètes écoulées. La Conférence peut néanmoins autoriser ce Membre à participer au vote si elle constate que le manquement est dû à des circonstances indépendantes de sa volonté.

5. Le Directeur du Bureau International du Travail est responsable vis-à-vis du Conseil d'administration pour l'emploi des fonds de l'Organisation internationale du Travail.

#### Article 4.

Le texte actuel de l'article 36 de la Constitution de l'Organisation est remplacé par le texte suivant:

Les amendements à la présente Constitution adoptés par la Conférence à la majorité des deux tiers des suffrages émis par les délégués présents entreront en vigueur lorsqu'ils auront été ratifiés ou acceptés par les deux tiers des Membres de l'Organisation comprenant cinq des huit Membres représentés au Conseil d'administration en qualité de Membres ayant l'importance industrielle la plus considérable, conformément aux dispositions du paragraphe 3 de l'article 7 de la présente Constitution.

#### Article 5.

Trois exemplaires authentiques du présent instrument d'amendement seront signés par le Président de la Conférence et par le Directeur du Bureau International du Travail. Un de ces exemplaires sera déposé aux archives du Bureau International du Travail, un autre entre les mains du Secrétaire général de la Société des Nations et un autre entre les mains du Secrétaire général des Nations Unies. Le Directeur communiquera une copie certifiée conforme de cet instrument à chacun

des Membres de l'Organisation internationale du Travail.

#### Article 6.

1. Les ratifications ou acceptations formelles du présent instrument d'amendement seront communiquées au Directeur du Bureau International du Travail qui qui en informera les Membres de l'Organisation.

2. Le présent instrument d'amendement entrera en vigueur dans les conditions prévues à l'article 36 du texte actuel de la Constitution de l'Organisation internationale du Travail. Si le Conseil de la Société des Nations venait à disparaître avant que cet instrument ne soit entré en vigueur, il entrera en vigueur dès sa ratification ou acceptation par les trois quarts des Membres de l'Organisation.

3. Dès l'entrée en vigueur du présent instrument, les amendement qui y figurent, deviendront effectifs en tant qu'amendements à la Constitution de l'Organisation Internationale du Travail.

4. Dès l'entrée en vigueur du présent instrument, le Directeur du Bureau international du Travail en informera tous les Membres de l'Organisation internationale du Travail, le Secrétaire général des Nations Unies et tous les Etats qui ont signé la Charte des Nations Unies.

Le texte qui précède est le texte authentique de l'instrument d'amendement à la Constitution de l'Organisation Internationale du Travail, 1945, dûment adopté par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail le 5 novembre 1945, au cours de sa vingt septième session, qui s'est tenue à Paris.

Les versions française et anglaise du texte du présent instrument d'amendement font également foi.

EN FOI DE QUOI ont apposé leurs signatures ce septième jour de Novembre 1945.

Le Président de la Conference  
A. PARODI

Le Directeur par intérim du Bureau International du Travail  
EDWARD J. PHELAN

"Αρθρον δεύτερον

"Η ισχύς του παρόντος δρχεται ἀπὸ τῆς δημοσιεύσεως του εἰς τὴν Ἐφημερίδα τῆς Κυβερνήσεως.

"Ἐν Ἀθήναις τῇ 31 Ἰανουαρίου 1946

"Ἐν σύνεστι τοῦ Βασιλέως

"Ο Ἀντιβασιλέως

† Ο Αθηνῶν ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ

Τὸ Υπουργικὸν Συμβούλιον

"Ο Πρόεδρος

ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ ΣΟΦΟΥΛΗΣ

Τὰ Μέλη

Γ. ΚΑΦΑΝΤΑΡΗΣ, ΗΡ. ΠΕΤΙΜΕΖΑΣ, ΣΤ. ΜΕΡΚΟΥΡΗΣ,  
Γ. ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΗΣ—ΝΟΒΑΣ, Α. ΜΥΛΩΝΑΣ, Γ. ΒΟΡΑΖΑΝΗΣ, Θ. ΧΑΒΙΝΗΣ, ΓΕΩΡΓ. ΜΠΟΥΡΔΑΡΑΣ, Δ. ΜΑΧΑΣ, ΧΡ. ΕΥΕΛΠΙΑΗΣ, ΕΥΣΤΡ. ΜΑΛΑΜΙΔΑΣ, ΘΕΟΔ. ΜΑΝΕΤΤΑΣ, Κ. ΓΚΟΤΣΗΣ, Η. ΕΥΡΗΝΑΙΟΣ, Γ. ΜΑΥΡΟΣ, Δ. ΜΑΡΣΕΛΛΟΣ, Ν. ΚΡΑΣΑΔΑΚΗΣ, Γ. ΠΑΠΠΑΣ, Κ. ΔΟΞΙΑΔΗΣ, Α. ΖΑΚΚΑΣ.

"Επειρήθη καὶ ἐτέθη ἡ μαγάλη τοῦ Κράτους εργαγίς.

"Ο ἐπὶ τῆς Δικαιοσύνης Υπουργὸς  
ΚΩΝΣΤ. ΦΕΝΤΗΣ



(5)

Περὶ ἀπαλλαγῆς ἐκ τοῦ φόρου τοῦ ἀρθροῦ 285 ) 16 Κ.  
Δ.Κ.Ν. ἔγχωρίων τιτῶν προϊόντων εἰσαγομένων πρὸς  
κατανάλωσιν εἰς περιφέρειαν Δήμου Αγίου Νικολάου  
τοῦ Νομοῦ Λασηθίου.

### ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β' ΒΑΣΙΛΕΥΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Ἐχοντες ὑπ' ὄψιν 1) τὰς διατάξεις τοῦ Α. Νόμου 1547)1939 περὶ τεόπου ἐπιειλῆς φορολογιῶν κατὰ Νομοθετικὴν ἔξουσιοδότησιν, 2) τὰς διατάξεις τοῦ ἀρθρου 10 ὑπ' ἀριθ. 229)1945 Α. Νόμου «περὶ διατάξεων ἀφορούσων εἰς τοὺς Δήμους καὶ τὰς Κοινότητας» καὶ 3) τὰς διατάξεις τοῦ ἀρθρου 290 τοῦ Κώδικος τῆς περὶ Δήμων καὶ Κοινοτήτων Νομοθεσίας, προτάσει τῶν ἐπὶ τῶν Ἐσωτερικῶν καὶ Οἰκονομικῶν Ὑπουργῶν ἀπεφασίσαμεν καὶ διατάσσομεν.

Ἐγκρίνουμεν τὴν ὑπ' ἀριθ. 28)28-4-45 ἐπόφεστην τοῦ Δημοτικοῦ Συμβουλίου Αγίου Νικολάου τοῦ Νομοῦ Λασηθίου, δι' ἡς ψηφίζεται ἡ ἀπαλλαγὴ ἐκ τοῦ φόρου τοῦ ἀρθρου 285)1β τοῦ Κ. Ν. Δ. Κ. τῶν κατωθι ἔγχωρίων προϊόντων τῶν εἰσαγομένων πρὸς κατανάλωσιν εἰς τὴν περιφέρειαν τούτου ἐξ ἀλλων μερῶν τοῦ Κράτους: α) Κεράτια (χαρώπια) Κλ. 12 ἑδαφ. 6 ὑπεδάφιον 10 ὁμογενάλοψυχα Κλ. 12 ἑδ. 6 ὑπεδαφ. 12, γ) ἔλαιον ἔλαιων Κλ. 17 ἑδαφ. α ὑπεδ. 1 καὶ 2 καὶ δ) γεώμητλα Κλάσις 9 ἑδαφ. λ τοῦ δημοτικοῦ δασιολογίου τοῦ κυρωθέντος διὰ τοῦ ἀπὸ 2 Φεβρουαρίου 1938 Διατάγματος.

Ο ἐπὶ τῶν Ἐσωτερικῶν Ὑπουργὸς θέλει δημοσιεύσαι καὶ ἐκτελέσαι τὸ παρὸν Διάταγμα.

Ἐν Ἀθήναις τῇ 26 Ιανουαρίου 1946

Ἐν ὄντος τοῦ Βασιλέως

Ο Ἀντιεπίκλετος

† Ο Ἀθρῷν ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ

Οι Υπουργοί

Ἐπὶ τῶν Ἐσωτερικῶν  
Κ. ΡΕΝΤΗΣ

Ἐπὶ τῶν Οἰκονομικῶν  
Α. ΜΥΛΩΝΑΣ

(6)  
Περὶ καθορισμοῦ ἀνωτάτου δρίου βάρους ἐπιστολῶν  
διωτερούχοι.

### ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β' ΒΑΣΙΛΕΥΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Ἐχοντες ὑπ' ὄψει τὰς διατάξεις τοῦ ἀρθρου 11 τοῦ ὑπ' αριθ. 896)41 περὶ αὐξήσεως τῶν Τ. Τ. Τ. τελῶν ἐσωτερικοῦ καὶ μετὰ σύμφωνον γνώμην τοῦ Συμβουλίου τῆς Ἐπικρατείας ὑπ' ἀριθ. 2)1946, προτάσει τῶν Ὑπουργῶν Συγκοινωνίας καὶ Οἰκονομικῶν, ἀπεφασίζομεν καὶ διατάσσομεν:

Ἀρθρον μόνον.

Τὸ ἀνώτατον δρίον βάρους τῶν ἐπιστολῶν ἐσωτερούχοι  
εἰστεῖται εἰς δύο χιλιόγεραμα.

Ἐν Ἀθήναις τῇ 28 Ιανουαρίου 1946.

Ἐν ὄντος τοῦ Βασιλέως

Ο Ἀντιεπίκλετος

† Ο Ἀθρῷν ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ

Οι Υπουργοί

ἐπὶ τῶν ΤΤΤ

ἐπὶ τῶν Οἰκονομικῶν

Α. ΜΥΛΩΝΑΣ

Περὶ ἰδρύσεως Ἀγροτικῶν Μεταβατικῶν Οἰκονομικῶν  
Σχολῶν ἐτο περιφερείας Ζαγορίου μητ.

### ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β' ΒΑΣΙΛΕΥΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Ἐχοντες ὑπ' ὄψει τὸ ἀρθρον 1 τοῦ ὑπ' ἀριθ. 2470)1940  
Αναγκ. Νόμου «περὶ ιδρύσεως Ἀγροτικῶν Μεταβατικῶν  
Οἰκονομικῶν Σχολῶν» προτάσει τῶν ἐπὶ τῆς Εθνικῆς Προνοίας καὶ ἐπὶ τῶν Οἰκονομικῶν Ὑπουργῶν, ἀπεφασίσαμεν  
καὶ διατάσσομεν.

Ἀρθρον μόνον.

Ιδρύομεν Ἀγροτικὰς Μεταβατικὰς Οἰκονομικὰς Σχολὰς ἐν :

- 1) Μετσόβηφ
- 2) Ἀρίστη
- 3) Βευσοχωρίφ
- 4) Κήποις καὶ
- 5) Τερρόδηφ Ἡπείρου

Ἐις τὸν Ἡμέτερον ἐπὶ τῆς Κοινωνικῆς Προνοίας Ὑπουργὸν ἀνατίθεμε τὴν δημοσίευσιν καὶ ἐκτέλεσιν τοῦ παρόντος.

Ἐν Ἀθήναις τῇ 18 Ιανουαρίου 1946.

Ἐν ὄντος τοῦ Βασιλέως

Ο Ἀντιεπίκλετος

† Ο Ἀθρῷν ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ

Οι Υπουργοί

Ἐπὶ τῶν Οἰκονομικῶν

Α. ΜΥΛΩΝΑΣ

Ἐπὶ τῆς Κοιν. Προνοίας

Δ. ΜΑΡΣΕΛΟΣ

(8)

Περὶ καθορισμοῦ ουνδρομῶν μητ. δικαιωμάτων τοῦ  
Ἐπαγγελματικοῦ Ἐπιμελητηρίου Πειραιῶς.

### ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β' ΒΑΣΙΛΕΥΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Ἐχοντες ὑπ' ὄψει τὰς διατάξεις τοῦ ἀρθρου 9 τοῦ Αναγκ. Νόμου 2429)1940 «περὶ Ἐπαγγελματικῶν καὶ Βιοτεχνικῶν Ἐπιμελητηρίων» προτάσει τοῦ Ἡμέτερου ἐπὶ τῆς Εογνασίας Ὑπουργοῦ μετὰ ποθέσιν τοῦ Ἐπαγγελματικοῦ Ἐπιμελητηρίου Πειραιῶς καὶ σύμφωνον γνώμην τοῦ Συμβουλίου Ἐπικρατείας, ἀπεφασίσαμεν καὶ διατάσσομεν.

Ἀρθρον μόνον.

Καθορίζομεν τὰς συνδρομὰς καὶ λοιπὰ δικαιωμάτα τῶν μελῶν τοῦ ὡς ἀνω Επιμελητηρίου ὡς ἀκολούθως.

Α'. Συνδρομαὶ (περιφερ. τέως Δήμου Πειραιῶς)

Κλάσις Μικροεπιτηδευματιῶν	δεκχ.	600
»	1	» 1.000
»	2	» 1.200
»	3	» 1.400
»	4	» 1.600
»	5	» 1.800
»	6	» 2.000
»	7	» 2.200
»	8	» 2.400
»	9	» 2.600
»	10	» 2.800
»	11	» 2.900
»	12	» 3.000
»	13	» 3.100
»	14	» 3.200
»	15	» 3.300
»	16	» 3.400

Κλάσις	17	δρχ.	3.500
"	18	"	3.600
"	19	"	3.700
"	20	"	3.800
"	21	"	3.900
"	22	"	4.000
"	23	"	4.100
"	24	"	4.200
"	25	"	4.300
"	26	"	4.400
"	27	"	4.500
"	28	"	4.600
"	29	"	4.700
"	30	"	4.800

Αἱ ὡς ἀνω συνδρομαὶ διὰ τὰ ἔκτὸς τῆς ἕδρας τοῦ Ἐπιμελητηρίου μέλη μειοῦνται εἰς τὸ 2).

Β'. Ἐγγραφαί. Τὰ δικαιώματα ἐγγραφῆς ἐπωνυμιῶν δοθεῖσαν εἰς δραχμὰς 300.

Γ'. Πιστοποιητικὰ κλπ. Τὰ δικαιώματα ἐκδόσεως πιστοποιητικῶν καὶ βεβαώσεως ὑπογραφῶν δοθεῖσαν εἰς δραχμὰς 200.

Εἰς τὸν Ἡμέτερον ἐπὶ τῆς Ἐργασίας Ὑπουργὸν ἀνατίθεμεν τὴν δημοσίευσιν καὶ ἐκτέλεσιν τοῦ παρόντος.

Ἐν Ἀθήναις τῇ 10 Ἰανουαρίου 1946.

Ἐν δύναμει τοῦ Βασιλέως

· Ο Ἀντιβασιλεὺς

· Ο Ἀθηνῶν ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ

· Ο ἐπὶ τῆς Ἐργασίας Ὑπουργὸς

Α. ΖΑΚΚΑΣ

(9)

Περὶ καθοδοιομοῦ συνδρομῶν κλπ. δικαιωμάτων τοῦ Βιοτεχνικοῦ Ἐπιμελητηρίου Ἀθηνῶν.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β'

· ΒΑΣΙΛΕΥΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Ἐχοντες ὑπ' ὅψει τὰς διατάξεις τοῦ ἀρθρού 9 τοῦ Α.Ν. 2429)40 «περὶ Ἐπιχειρηματικῶν καὶ Βιοτεχνικῶν Ἐπιμελητηρίων», προτάσει τοῦ Ἡμετέρου ἐπὶ τῆς Ἐργασίας Ὑπουργοῦ, μετὰ γνωμοδότησιν τοῦ Βιοτεχνικοῦ Ἐπιμελητηρίου Ἀθηνῶν καὶ σύμφωνον γνώμην τοῦ Συμβουλίου Ἐπικρατείας ἀπεφασίσαμεν καὶ διατάσσομεν.

Ἀρθρον Μόνον.

Καθορίζομεν τὰ δικαιώματα ἐκ συνδρομῶν κλπ. τῶν μελῶν τοῦ Βιοτεχνικοῦ Ἐπιμελητηρίου Ἀθηνῶν ὡς ἀκολούθως:

1) Διὰ τὴν πρώτην κλᾶσιν δραχμὰς 300 κατὰ τριηγίνων ἐπαυξανομένην κατὰ δραχμὰς 100 διὰ πᾶσαν ἀμέσως ἐπομένην κλᾶσιν.

Τὰ δικαιώματα ταῦτα ἴσχύουσι διὰ τὰ ἐδραχμὰς 100 διὰ τὰ προστεια τὰ 3) 4 διὰ δὲ τὰ χωρία τὸ ἥμισυ τούτων.

2) Δικαιώματα ἐκδόσεως πιστοποιητικῶν τῶν μελῶν εἰς δραχμὰς 500, τῆς δὲ ἐπικυρώσεως ὑπογραφῶν εἰς δραχμὰς 250.

3) Δικαιώματα διενεργείας πραγματογνωμοσυνῶν, δειγματοληψίῶν καὶ διατηριῶν, κατώτατον δριοῖν ἀνεξαρτήτως τῆς ἀξίας, τοῦ ἀντικειμένου καὶ μέχρι ποσοῦ 100.000 δραχμῶν, δραχμὰς 10.000, πέραν δὲ τοῦ ποσοῦ τούτου καὶ διὰ τὸ ἐπὶ πλέον ποσὸν 1 ο) ο διὰ τὰς πραγματογνωμοσύνας καὶ δειγματοληψίας, καὶ 2 ο) ο διὰ τὰς διαιτησίας.

Εἰς τὸν Ἡμέτερον ἐπὶ τῆς Ἐργασίας Ὑπουργὸν ἀνατίθεμεν τὴν δημοσίευσιν καὶ ἐκτέλεσιν τοῦ παρόντος.

Ἐν Ἀθήναις τῇ 10 Ἰανουαρίου 1946

Ἐν δύναμει τοῦ Βασιλέως,

· Ο Ἀντιβασιλεὺς

† · Ο Ἀθηνῶν ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ

· Ο ἐπὶ τῆς Ἐργασίας Ὑπουργὸς  
Α. ΖΑΚΚΑΣ

## ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ

(10)

Ἄρθρο 644.

Περὶ ὑπογραφῆς τῶν ἐν BRETTON WOODS καταρτισθεισῶν Συμφωνιῶν περὶ Διεθνοῦς Νομισματικοῦ Ταμείου καὶ περὶ Διεθνοῦς Τραπέζης Ανοικοδομῆσεως.

## Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΤΩΝ ΕΞΩΤΕΡΙΚΩΝ

· Ανακοινῶ διτι, βάσει τῆς δοθείσης τῆς Κυβερνήσει ἐξουσιοδοτήσεως διὰ τοῦ Ἀναγκαστικοῦ Νόμου 766 δημοσιευθέντος εἰς τὸ φύλλον 315)45 τοῦ Α' τεύχους τῆς Ἐφημεροῦ δος τῆς Κυβερνήσεως, δὲ ἐν Οὐασιγκτῶν: Πρεσβευτὴς τῆς Ἐλλάδος, ὑπέγραψεν ἐν Οὐασιγκτῶν, τὴν 27ην Δεκεμβρίου 1945, ἐξ δύναμες τῆς Ἐλληνικῆς Κυβερνήσεως, τὰ κατὰ τὴν Διεθνῆ Νομισματικὴν καὶ Οἰκονομικὴν Συνδιάσκεψιν ἐν BRETTON WOODS καταχεισθέντα, τὴν 22ην Ιουλίου 1944, καίμενα Συμφωνιῶν περὶ Διεθνοῦς Νομισματικοῦ Ταμείου καὶ περὶ Διεθνοῦς Τραπέζης Ανοικοδομῆσεως καὶ ἀναπτύξεως.

Κατὰ τὸ ἄρθρον 2 § 2 τοῦ προρρηθέντος Ἀναγκαστικοῦ Νόμου, αἱ ἀνωτέρω Συμφωνίαι τίθενται ἐν ἴσχυι ἀπὸ τῆς ὑπογραφῆς των ὑπὸ τῆς Ἐλληνικῆς Κυβερνήσεως, ἤτοι ἀπὸ τῆς 27 Δεκεμβρίου 1945.

Ἐν Ἀθήναις τῇ 30 Ἰανουαρίου 1946.

· Ο Υπουργὸς

Κ. ΡΕΝΤΖΗΣ